

---

# 1963 Fiat 1200 - Cabriolet

Cabriolet

---

Lot sold	<b>USD 25 007 - 28 418</b> EUR 22 000 - 25 000 (listed)	Drive	LHD
Year of manufacture	1963	Interior colour	Red
Gearbox	Manual	Condition	Restored
Number of seats	2	Location	
Number of doors	2	Fuel type	Petrol
Performance	72 PS / 53 kW / 72 BHP	Exterior colour	White
Drivetrain	2wd	Car type	Convertible / Roadster
Lot number	82		

## Description

---

Ce joli cabriolet Fiat 1200 du 7 mars 1963 possède une carte grise normale. Il a été restauré, mais a conservé une peinture patinée, conforme à l'origine, exempte de corrosion, tout comme son soubassement. L'intérieur, sellerie (rouge), tableau de bord et garnitures, sont en bon état d'origine compte tenu de son âge. La capote est neuve. Le moteur a été révisé et tourne bien, la voiture roule parfaitement bien. Ces jolis cabriolets ont toujours souffert de leur écusson Fiat face à leurs concurrents Alfa Romeo et Lancia signés du même carrossier dont la cote a explosé. Ils méritent d'être redécouverts à leur juste valeur.

This very nice Fiat 1200 Convertible has been first registered on 7th March 1963 and is French registered. It has been restored but the paintwork benefits from a very nice patina, corrosion-free, same with the underneath. The interior with red upholstery and the dashboard are in good condition according to its age. The hood is new. The engine has been checked over and the car drives very well. These superb convertibles, long time at the second position behind the more famous Alfa-Romeo's are coming back very quickly, to discover or rediscover for discerning collectors.

## LECLERE Auction House

**Title** Mr

**First name** Maxime

**Last name** Lépissier

21, rue Drouot

75009Paris

France

**Phone** +33-0617698446

**Mobile phone** +33-0617698446

<http://www.leclere-motorcars.com>

---

<https://www.classicdriver.com/en/car/fiat/1200/1963/651140>

© Classic Driver. All rights reserved.